
NUMMER 7 | 2024

87ON THE MOVE SPECIAL
FO

TO
:A

R
C

H
IE

F
B

LA
C

K
R

O
C

K


2005
PhDEconomie,
Rijksuniversiteit
Groningen

1972
GeboreninAduard

Roelof Salomons
begintbijBlackRock:
‘alseenkindineensnoepwinkel’

gerichttezijnopdekorte
termijn.Hetzaldeleeftijd
zijn.Maarbeleggenisvoor
delangetermijn.Hetis
rendementoprendement.
Hetzelfdegeldtvoorrela-
ties,hetopbouwenvan
vertrouwen.’

Hoe en wanneer bent u in 
contact gekomen met 
BlackRock?
‘IkkendeMoniqueDonders
allanger,dustoenikzag
datdezeplekvacantkwam,
hebikdestouteschoenen
aangetrokken.Hetiseen
succesvolleorganisatie
metvoetaandegrondin
Nederland,dietegelijkertijd
ondersteundwordtdoor
eengrootteamvanwereld-
wijdeexperts.Het
BlackRockInvestment
Institute,meteenteam
van70,heefteenschat
aaninformatie,dusikvoel
mealseenkindineen
snoepwinkel.’

Wat verwacht u er als 
Chief Investment 
Strategist te bereiken?
‘Inmijnrolzalikbijdragen
aandevisievanBlackRock
opfinanciëlemarktenende
specifiekevertalingdaarvan
vooronzeklantenenandere
stakeholders.Endatzo
begrijpelijkmogelijk,met
oogvoordedoelstellingen
vanklanten.Daarnaastzal
ikmijnsteentjebijdragen
aandegroeivande
business.’

Hoe staat het met uw 
persoonlijke ambities?
‘Hetweekendvoordatikbij
BlackRockbegon,hebikde
UltraTrailduMontBlanc
gelopen.Metmijnzoonals
supportcrew.Sportiefben
ikdekomendemaanden
duswelverzadigd,maarik
blijfaltijdopzoeknaar
nieuwesportievegrens-
verleggendeuitdagingen.
Komtumaarmetsugges-
ties!’

Proficiat met uw nieuwe 
stap. Hoe bevalt uw 
nieuwe functie?
‘Geweldig.Eenwarmbad.Na
eenaantaljarenaaninterim-
klussenenadviesrollente
hebbengedaan,merkteik
daterietsmiste.Hetwas
inhoudelijkuitdagend,er
wasveelinteractie,maarje
blijftaltijdeenbeetjeeen
buitenstaander.Dezerolis
mijophetlijfgeschreven.
Inhoudelijkishetnogsteeds
uitdagend,erisveelinterac-
tiemetcollega’senklanten,
enhetisbreed.Ennumet
hetshirtvaneenorganisatie.
Eenshirtdatperfectpast.’

Wat was uw allereerste 
(vakantie)baantje en wat 
heeft u daar geleerd?
‘Zowelinmijnstagebijhet
pensioenfondsvanKPNals
inmijneerstebaanbij
PhilipsPensioenfondsheb
ikgeleerddatfoutenmaken
mag.Jemoeteralleenwel
vanleren.Laterhebiknog
eenextralesgeleerd:hetis
nogbeter–enminderduur–
alsjeleertvandefouten
vananderen.’

U heeft de afgelopen jaren 
in de sector verschillende 
functies vervuld. Wat is u 
het meest bijgebleven?
‘Ikhebaltijdgewerktvoor
assetmanagersmet
verschillendetypeninstitu-
tioneleklanten.Maarikheb
ookaandeanderekantvan
detafelgezeten.Datis
extreemleerzaam.Watmij
hetmeesteisbijgebleven,
isdathetinditwerkveld
vooralomdecombinatie
vaninhoudengoederelatie
gaat.Jemoetdeklantvraag
echtbegrijpen.Wehebben
indezeindustrienogwel-
eensdeneigingomhet
complextemaken,het
slimstejongetjevandeklas
tewillenzijn.Hetisveel
nuttigeromdingenbegrij-
pelijkuittekunnenleggen,
echttebegrijpenente
helpenmetoplossingen.’

U blijft naast uw nieuwe 
functie bij BlackRock 
ook nog Professor 
Investment Theory and 
Asset Management bij de 
Universiteit van Groningen. 
Wat waardeert u het 
meest in die laatste rol? 
‘Eris(bijna)nietsleuker
danhetoverdragenvan
kennis.Studentendepas-
sievoorbeleggenbijbren-
gen.Endeglinsteringinde
ogentezienalszehetbe-
grijpen.Endaniserniks
mooierdandatopje‘eigen’
universiteittedoen.’

Van welke fout in uw 
professionele carrière 
heeft u het meest geleerd?
‘Inhetbeginvanmijn
carrièrehadiknogweleens
deneigingomteveel


